
PROTOKÓŁ NR 0063/1/1-8/07 
Z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,  

Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  
w dniu 11 września 2007 roku 

 

 
 
Obecni: 

Według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu). 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie przygotowań do Dni Bierunia i Dożynek. Rolnictwo             

w mieście. 

2. Wnioskowana przez mieszkańców wycinka niektórych drzew przy 

drogach i problemy z tym związane - omówienie.  

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1-7/07 z posiedzenia komisji                 

w dniu 10.07.2007 r.  

 

 
Przewodniczący komisji – Józef Penczek na wstępie przywitał 

zaproszonych Gości oraz członków komisji.  
Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz 

obecnych jest ponad 50% członków komisji, wobec tego może ona 

podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 1. 

Zastępca Burmistrza omówił ramowy program obchodów Dni 

Bierunia’2007 oraz zrelacjonował przebieg uroczystej sesji Rady               

i Dożynek. Poinformował o kosztach, jakie poniosła gmina                 

na organizację Dożynek, w tym m. in. na: wykonanie zaproszeń                 

i dekoracji, transport materiałów, nagrody w konkursach, 

przeprowadzenie wystaw. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości powyższe informacje dotyczące 

organizacji tegorocznych Dni Bierunia i Dożynek.  

 

Ad. 2. 
Zastępca Burmistrza omówił przepisy regulujące zasady wycinania 

drzew w Polsce, które jednoznacznie określają, kiedy można dokonać 

wycinki i jakie należy spełnić warunki. Poinformował, że gmina 

otrzymała obszerne opracowanie na temat usuwania wszystkich drzew 

rosnących przy drogach. Ponadto udzielił odpowiedzi na pytania 

radnych: A. Bibrzyckiego, F. Zawisza, J. Penczka. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości powyższe informacje dotyczące 

wycinki drzew. 

 

Ad. 3. 
1. Przewodniczący komisji – J. Penczek zapoznał z treścią 

wystąpienia mieszkańców Czarnuchowic w sprawie dziko rosnącej 

wikliny (pismo w załączeniu protokołu). 

 
 Burmistrz poinformował, że umowa na dzierżawę gruntu, na 

którym rośnie wiklina, w związku ze stwierdzonymi nieprawi-

dłowościami w jej realizacji została rozwiązana w dn. 05.04.2006 r.  
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Z uwagi na fakt, że dzierżawca nie wydał wspomnianego gruntu, 

zgodnie z przepisami kodeksu cywilnego sprawa została skierowana 

na drogę sądową. Obecnie do oceny przedmiotu dzierżawy,              

stanu jego zagospodarowania został powołany biegły sądowy.                 

Po zakończeniu sprawy, gmina przystąpi do działań zmierzających 

do przywrócenia gruntu do stanu zgodnego z jego przeznaczeniem. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości wyjaśnienia Burmistrza dotyczące 

dziko rosnącej wikliny. 

 

2. Radny F. Zawisz w imieniu rodziców dzieci zawnioskował o zmianę 

trasy jazdy autobusu dowożącego dzieci do szkoły. Proponuje się, 

aby autobus jechał ul. Sucharskiego i Korfantego, a nie jak 

dotychczas ul. Warszawską, aby zmniejszyć zagrożenie dla dzieci. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że sprawa zostanie 

przeanalizowana. 

 

3. Radny L. Kryczek zawnioskował o częstsze patrole Straży Miejskiej 

na Grobli z uwagi na fakt, że młodzież urządza tam sobie libacje          

do późnych godzin nocnych, a dzieci chodzą na wagary.   

 

4. Burmistrz omówił proponowane zmiany budżetu, które będą 

przedstawione na najbliższej sesji Rady we wrześniu br. w formie 

uchwały, polegające m. in. na: zwiększeniu środków finansowych         

na utrzymanie budynku Rynek 15, wydanie monografii Bierunia 

oraz wprowadzeniu do budżetu zadania związanego z budową 

pomnika św. Walentego.    
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 W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: A. Bibrzycki,                

L. Kryczek, S. Wawrzyniak m. in.: 

- zgłoszono zastrzeżenia, co do finansowania budowy pomnika           

ze środków gminy, 

- stwierdzono, że brak jest inicjatywy ze strony Stowarzyszenia           

w zakresie sponsorowania tego dzieła przez zakłady pracy i inne 

podmioty, 

- zwrócono uwagę, że na terenie gminy są inne potrzeby, które 

należy zasilić finansowo. 

 
Burmistrz stwierdził, że w budżecie musi być ujęta symboliczna 

kwota na budowę pomnika, aby rozpocząć działania w tym zakresie. 

 

5. Zastępca Burmistrza wstępnie omówił temat dotyczący usuwania 

azbestu. Przekazał radnym projekt programu usuwania azbestu          

na terenie gminy Bieruń z prośbą o zapoznanie się i przedstawienie 

ewentualnych propozycji zmian.  

 

Ad. 4. 

Protokół Nr 0063/1/1-7/07 z posiedzenia komisji w dniu             

10.07.2007 r. został przyjęty jednogłośnie, przy 5 głosach za. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger 




